
Generalforsamling Bildsø Plantagegrunde 10. juni 2023 

Dagsorden  

Til stede var: 

S1a, S 13, T11, T5, S20, S18, S17, S2, T24, T3, R8, R9, T13, R14, T18, T16, 
T2, R2a, T8, T10, T1a, T1b, T2b, T7, S10, T12, T9, R10, S16 

1 

Valg af dirigent og referent 

Jesper Jul  indleder mødet og Ulrich Hjort Hansen er valgt som dirigent og 
Anne Klee som referent. 

2 

Bestyrelsens beretning for det forløbne år 

Jesper gjorde kort rede for de opgaver bestyrelsen har arbejdet med i løbet af 
året. 

Anne orienterede om det nye spil på stranden, og den nye brochure som 
bestyrelsen har udarbejdet, som handler om hvordan vi “gør” i vores område. 

Susanne orientered eom den nye hjertestarter, som placeres ud for nr. 16 på 
Ranunkelvej. 

Sankt Hans bål aflyses på grund af tørken. 

Der bestilles grus på vejene, og der blev henstillet til, at der bestilles mere 
lerholdig grus til vejene. 

Lånebåd markeret R14 er til låns, der er ingen årer eller redningsveste 

Arbejdsdag afholdes den 30. september kl. 10. 

Miljøsalt er meget kostbart og bestyrelsen har valgt at vi ikke skal lægge det 
på.  

Der bliver stadig kørt for stærkt på vejene, og vi henstiller stadig til, at der 
køres langsomt. 

Forslag om større skilte med 20 km igen, er tidligere debatteret.  

Placering af skraldespande. Det er stadig et problem at skraldespande ikke 
sættes på plads efter tømning.  
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Formandens beretning blev godkendt. 

3 

Aflæggelse af regnskab  

Kr. 147.000,- i kassen. De penge som vi bruger på hjertestarter, var allokeret 
til en eventuel retssag vedr. kloakering, som blev aktuel. 

Indkøbte branddaskere befinder sig hos Jens, og kan eventuelt placeres 
sammen ved siden af hjertestarteren. 

Det blev forslået at de placeres på skiltet ved stranden.  

Regnskabet blev godkendt. 

4 

Behandling af indkomne forslag 

Der var indkommet et forslag fra T15 og T5 vedr. lokalplanens bestemmelser. 

Der var stor opbakning til at bevare plantagen, og der var en livlig debat 
omkring bevaring af fyrretræer. Der henstilles til at vi overholder lokalplanens 
bestemmelser og husker at genplante. Husk at beskære grene på de store 
egetræer, som måske beskadiger fyrretræerne. 

Der blev stemt om forslaget, som blev forkastet. 

5 

Fastlæggelse af kontingent 

Bestyrelsen har foreslået at kontingentet er uændret.  

Kontingentet blev foreslået forhøjet med kr. 100,-, for at kunne anvende 
beløbet til f.eks. landskabspleje.  

Det blev bestemt, at kontingentet fastsættes til kr. 500,-.  

6 

Valg af bestyrelsesmedlemmer 

På valg er Jesper Jul, som ikke genopstiller og Anne Klee, som genopstiller. 
Bestyrelsen foreslår, at Jens Mose (suppleant) indsættes i bestyrelsen. 

Jens er indsat og Anne er genvalgt.  

Bestyrelsen konstituerer sig selv. 
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7 

Valg af bestyrelesssuppleant 

Morten Fischer blev valgt som bestyrelses suppleant.  

7b 

Valg af revisor 

Poul blev genvalgt som revisor. 

8 

Eventuelt 

Vi talte om en eventuel skraldespand ved stranden, og der var ikke tilslutning 
til. 

Vi talte om der eventuelt er rørlagt en gammel grøft på Solsikkevej 1a. Der 
henvises til Niels Blomhøj og Johannes Fischer, som kender området virkelig 
godt. 

Den gode tone på mødet blev fremhævet af en deltager, samtidig med at vi 
opfordredes til at huske den gode dialog i hverdagen, og eksempelvis tale 
med hinanden, inden man fandt behov for at rette henvendelse til kommunen. 

I debatten omkring fyrretræer talte vi om at holde et arrangement med en 
“træmand”, eventuelt skovfoged Verner Lauritsen, som tidligere har hjulpet 
os.  

Bestyrelsen har efterfølgende konstitueret sig: 

Formand Per Hedegaard Stampe 

Næstformand Jens Mose 

Kasserer Susanne Lütgens 

Sekretær Anne Klee 

Bestyrelsesmedlem Nils Frederiksen 

Suppleant Morten Fischer 
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